
08-06-22

Presidium

Memo voor het presidium

Datum 13 juni 2022

Opsteller Branco Winkels en Judith van der Zwaan

Onderwerp C&K 27 juni 2022, onderwerpen: 
- Wegen 
- Jeugdhulp

Verzoek Het vaststellen van het behandelmemo. 

Geachte leden van het Presidium,

Op de context-en-kadersavond van 27 juni a.s. willen we graag met u in gesprek over de 
wegen en de jeugdhulp in onze gemeente.

Om de avond een goede invulling te geven stellen wij het volgende programma voor in de 
vorm van twee parallelle sessies:

Wegen
19:30 uur Opening door de voorzitter en toelichting op het programma
19:35 uur Beheer en onderhoud van de wegen:

- Werkwijze
- Integrale aanpak met riool, kunstwerken en groen
- Blik op de toekomst: planning en uitdagingen
- Prijsstijgingen, areaal in beeld en areaaluitbreiding

20:15 uur Uitdagingen buiten beheers- en onderhoudsopgave:
We pakken de wegen aan die toe zijn aan onderhoud of herinrichting. Er zijn 
ook een aantal wegen die zo’n grote financiële impact hebben, mede omdat er 
geen riolering onder ligt, dat deze niet uit de reguliere onderhoudsbudgetten 
bekostigd kunnen worden. Daarnaast zijn er wegen die nog niet aan 
onderhoud toe zijn, maar waar wel de (politieke) wens is om iets te doen. Aan 
de hand van onderstaande voorbeelden bespreken we de wijze waarop de 
raad hiermee in de toekomst om wil gaan.
- Vriezekoop-Noord, Leimuiden
- Vriezenweg, Leimuiden
- 30 km-zone in Leimuiden
- Noordeinde, Roelofarendsveen
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Jeugdhulp
19.30 uur Opening door de voorzitter en toelichting op het programma

19.35 uur Informatiebijeenkomst jeugdhulp 2024
De overeenkomst met GO! voor jeugd loopt eind 2023 af. Dit betekent dat we 
voor 2024 en daaropvolgende jaren opnieuw de jeugdhulp moeten gaan 
organiseren. Het is de intentie om dit samen met Alphen aan den Rijn en 
Nieuwkoop te doen. Tijdens de vergadering van de gemeenteraad op 21 
maart is aangegeven dat de raad meegenomen wenst te worden bij de 
inrichting van de jeugdhulp 2024: bij het maken van afwegingen rondom 
bekostiging, organisatie (aanbesteding, subsidie etc.) omvang en kosten. De 
afgelopen periode hebben wij ons, samen met Alphen en Nieuwkoop, 
georiënteerd op de verschillende mogelijkheden en de voor- en nadelen van 
deze mogelijkheden onderzocht.  De raadsavond van 27 juni willen we 
benutten om de raad te informeren (zie hieronder). Na het zomerreces willen 
we verder het gesprek aangaan over een nadere invulling van de jeugdhulp 
per 2024 en over de sturing vanuit de raad op de jeugdhulp.

Doel avond
Doel is om de raad mee te nemen in:
- De lessen die we zelf in de afgelopen jaren hebben geleerd vanuit de 

overeenkomst met GO! voor jeugd én die we hebben opgehaald bij andere 
gemeenten en jeugdhulpaanbieders.

- De mogelijkheden én onmogelijkheden die er zijn voor de inrichting van de 
jeugdhulp 2024

- Het proces dat we voor ons zien om te komen tot een goede en passende 
invulling van de jeugdhulp per 2024

21:00 uur Einde avond


